
GRADNJA
NAJ BO ENOTNA

Novi prizidek doma upokojencev
na Taboru 10 je gotov. Tehnično je
bil prevzet 22. novembra, uradno pa
je bil odprt sredi decembra 1972.

Čez Ieto dni bo obnovljen dom za
upokpjence na Poljanah, spomladi
drugo leto pa nameravajo začeti z
gradnjo takega doma v občini Beži-
grad. Tudi v Siški so že razpravljali o
lokaciji za gradnjo doma počitka. V
občini Vič-Rudnik postopoma ob-
navljajb dom na Bokalcih, hkrati pa
iščejo najprimcrnejšo lokacijo za
gradnjo novega doma za ostarele.

Tudi občina Moste-Polje se pri-
pravlja, da čimprej pride do svojega
doma počitka. Dosedanji dom na
Kodeljevcra je pravkar nehal delo-
vati in je vse oskrbovance prevzel
matični dom upokojencev Tabor.

Takšno je trenutno stanje v ljub-
ljanskih občinah.

V Ljubljani se je nedavno sestala
komisija za izdelavo programa in
sprcmljanje razvoja domov za osta-
rele ljubljanske občane. Posebno ži-
vahna je bila razprava, ko je pred-
sednik komisije dr. Dušan Mis na
pobudo predsednika občine Moste-
Polje sprožfl vprašanje družbenega
dogovora za način financiranja in hi-
trejše urejanje te problematike v
Ljubljani.

Predsednik sveta za zdravstvo in
socialno politiko pri mestni skupšči-
ni je povedal, da je svet že v začetku
predlagal, naj bi gradnjo domov v
Ljubljani urejali enotno, vendar ta-
krat vse občine niso soglašale.

Zaključek te razprave je bU, da je
treba gradnjo domov za ostarele in
upokojence na območju vseh petih
občin mesta Ljubljana reševati enot-
no po družbenem dogovoru. To sta-
lišče bo komisija posredovala svetu
za zdravstvo in socialno politiko pri
mestni skupščini
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ODPRAVITI
SOCIALNE RflZLKE

V petek, 8. deccmbra je bila v
dvorani invalidskega doma v Malcn-
Skovi ulici redna letna skupščina
krajcvne organizacije ZB NOV Ko-
deljcvo. Dvorana je bila polno zase-
dena, bilo je navzočili okoli 220 čla-
nov. Tako množične udcležbe na
letni skupščini krajevne organizacije
Kodeljevo že več lct nismo videU.

Iz poročila predsednika Lojzeta
Trtnika je bBo razvidno, da ima v
ktu 1972 v svoji organizaciji 608
članov.

Med letom je prišlo 12 novihčla-
nov, odselilo se jih je tudi 12, umrlo
pajih je 9.

Razprava je bila zelo živa in mno-

žična. Nekateri diskutanti so tudi
po večkrat prosili za bescdo. Zelo so '
sc vsi udeleženci čudili, ko je ncki
govoinik povedal, da je eden od čla-
nov ZB NOV bil šele štiri leta v naši
organizaciji, pa je dobil priznanje
OF.

Govomiki so ogorčeno protesti-
rali zaradi gonjc proti Sloveneem na
Koroškem.

Navzoči so tudi zalitevali, da mo
rajo biti učitelji v šolah na strani
naše bprbe in pravi Ijudski vzgoji-
telji. Čudili so se, ko jc neki disku-
tant povcdal, kako množično otroci
obiskujejo verouk po dežcli in
mestih.

Tovariš Grčar je vcčkral poscgel v
diskusijo in je med drugim povedal,
da nam Slovenccm, sploh Jugoslova-
nom, fe nikoli ni tako dobro šlo, ka-
kor v novi Titovi Jugoslaviji.

Vsi prisotni so z aplavzom odo-
bravali njegovo izvajanje.

Tovariš Stane Podobnik je ome-
nil, da moramo čimprej odpraviti
socialno razlikovanje.

- Tov. Adi Jevšnik je tudi večkrat
posegel v razpravo, predvsem ga je '
bolelo kako skromna jc bila ude-
ležba članov naše organizacije pri
pogrebu partizana in borca Pečenka.

Mnogo se je govorilo o sovražni
propagandi proti Jugoslaviji in o
dolinosti vsakega člana ZB NOV, da
sc upre tej škodljivi sovražni dejav-
nosti.

Zastopnik občinskega odbora
ZZB NOV je tudi večkrat poscgcl v
razpravo in odgovarjal na prcdloge
in dajal pojasnila.

TovariS Tone pa je pojasnjeval
kot član komisije za ocenjcvanje so-
cialnega razlikovanja kako velike te-
žave nastopajo pri dehi te komisije.

Na skupščini so dali priznanje oš
Ketteja in Murna za uspešno delo
mladine na terenu. Skupščina je so-
glasno udobrila 25.000 SD kot po-
moč učencem te šole.

Tudi druga poročila organov
skupščine so bila z odobravanjem
sprejeta.

P0 LEPI SLOVENIJI
Moščansko društvo upokojcnccv

je bilo v letu 1972 zclo uspcšno pri
organiziianju izletov po naši lepi
Slovcniji. Udeležba na izletih je bila
dobra in vsi udeleženci so bili nad-
v» zadovoljni z organiziranjem iz-
letov.

Izleti so bili organizirani pod pa-
rolo ,,Spoznavaj svojo domovino!"

Izleta v Kamniško Bistrico sredi
poletja se jc udeležilo 36 upokojen-
cev. Dne. 10. septembra se je odpe-
ljalo 50 udelcžcncev na proslavo na
Podljubelj. V oktobru sta odpeljala

dva Sapova avtobusa več kot 80
upokojencev v Beio krajino. Obi-
skali smo Črnomelj in Metliko. Vi-
Ueli srao velik kos zibelke partizan-
stva.

Upokcjenci sc bili na obisku pri
koroških Sloveneih v Avstriji. Obi-
skali so več za Slovence znamenitih
krajev. .

V novembru je vse prijavljence
zelo razgibal izlet v neznano. Po-
sebno je bil organiziran izlet za upo-
kojence 80-letnike.

Upokojenci - člani podiužnice
Ljubljana-Moste z velikim zadovolj-
stvom pričakujemo v letu 1973 še
več in prav tako dobro organiziranih
izletov, da spoznamo našo Ijubljeno
domovino Slovenijo in Jugoslavijo.
Upamo, da se bo ta naša želja tudi
uresničila.
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